
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 966
van BERT MAERTENS
datum: 24 augustus 2017

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Bestrijding buxusmot  -  Stand van zaken

In haar antwoorden op mijn schriftelijke vragen nr. 842 van 24 augustus 2016 en nr. 157 
van 23 november 2016 gaf de minister een overzicht van de dossiers die vanaf 1 oktober 
2014 ingediend werden bij de Vlaamse Milieumaatschappij volgens procedure 5 in 
verband met de bestrijding van de buxusmot. 

Bij de recente vlindertelling van Natuurpunt meldde de helft van de buxuseigenaars dat 
hun plant aangetast is door de buxusmot. 

Ter opvolging graag de volgende vragen.

1. Hoeveel dossiers werden vanaf 1 november 2016 bij de Vlaamse Milieumaatschappij 
ingediend volgens procedure 5 in verband met de bestrijding van de buxusmot? 
Graag een overzicht met opsplitsing tussen provincies, met aanduiding van de 
indienende instantie en de stand van zaken. In hoeveel gevallen gaat het om een 
aanvraag tot eenmalig gebruik van pesticiden?

2. Is de minister van oordeel dat de inspanningen om de buxusmot te bestrijden, 
opgedreven dienen te worden? Zo ja, welke initiatieven zal de minister hiertoe 
nemen? 



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD 
op vraag nr. 966 van 24 augustus 2017
van BERT MAERTENS

1. Het gevraagde overzicht vindt u in bijlage.

2. Er zijn geen acties voorzien om de bestrijding op te drijven.

BIJLAGE

Overzicht


